
   خبر یک 

شكست پرده فريب اروپا
نشست اخير مجمع عمومي س��ازمان ملل متحد در كنار دستاوردهاي 
مثبتي كه براي ايران در بيان مواضع به حق خود در افشاي ماهيت فشار 
حداكثري امريكا و شكس��ت تلاش امريكا ومتحدانش در القاي انزواي 
ايران داشت، يک دستاورد مهم ديگر نيز داشت وآن همانا افشاي چهره 
فريبكارانه كشورهاي مطرح اروپايي عليه مردم ايران است و در عين حال 
اثبات كرد كه اين قدرت هاي مطرح جهاني به رغم ادعاي اس��تقلال و 
داشتن حاكميت مستقل همچنان زير سلطه امريكايي ها قرار داشته و 
فاقد قدرت تصميم گيري در مسائل جهاني در تراز يک كشور مطرح ويا 

قدرت مدعي در جهان هستند. 
 نكته مهم اين اس��ت كه عملكرد اين كش��ورهاي مطرح اروپايي نظير 
آلمان، انگليس و فرانسه در همراهي با امريكايی ها و نحوه تعامل با ايران 
نه در چارچوب قواعد و مقررات بين المللی ، بلكه در راستاي خواست و 
اراده ترامپ رئيس جمهور امريكا و در تكميل سناريوي فشارحداكثري 
عليه مردم ايران است كه اين سياست حتي در داخل خود امريكا با ادبار 
و انتقاد هاي جدي رسانه ها و نخبگان اين كش��ور مواجه شده است، اما 
متأسفانه كشورهاي مطرح اروپايي همچنان بار ناكامي ها و شكست هاي 

امريكا در منطقه ما را به دوش مي كشند. 
 در خواست سران اروپايي از رئيس جمهور ايران كه به هر قيمتي به يک 
ديدار دوجانبه با ترامپ در جريان س��فر به مجمع عمومي سازمان ملل 
رضايت دهد، نمادي از اين واقعيت است . به گزارش خبرگزاري رويترز 
رهبران بريتانيا و فرانسه در ديدار سه شنبه شب با دكتر حسن روحاني 
دو خواسته خود از رئيس جمهوري ايران را مطرح كردند. آقاي مكرون در 
اين ديدار به حسن روحاني گفت كه رفتن روحاني از امريكا بدون ملاقات 
با پرزيدنت ترامپ از دست دادن يک فرصت است؛ چرا كه روحاني به اين 
زودي به امريكا باز نمي گردد و ترامپ نيز به ايران سفر نمي كند، بنابراين 
آنها بايد همين حالا ملاقات كنند. رويترز نوشت كه بوريس جانسون نيز 
اين نظر مكرون را تأييد كرد. براس��اس همين گزارش پرزيدنت ترامپ 
تلاش رهبران جهان، از جمل��ه امانوئل مكرون را براي ميانجيگري بين 
ايران و امريكا در جهت كاهش تنش تأييد كرده بود. و اين در حالي بود كه 
براي اين ديدار هيچ نقشه راهي براي حل مشكلات في مابين و تمكين 
ترامپ به مقررات و قواعد بين المللي پيش بينی نشده و تنها محصول اين 
ديدار بايد يک عكس يادگاري مي بود كه ترامپ قرار بود از آن براي حل 
مشكلات داخلي خود در امريكا استفاده  كند. طرح صريح اين خواسته 
كه از يک سو بيانگر عزت وعظمت وقدرت و نفوذ ايران اسلامي است كه 
رئيس جمهور امريكا مدت هاست براي آن لحظه شماري مي كند ، اما از 
سوي ديگر نشانگر نقش منافقانه وپادويي كشورهاي اروپايي براي امريكا 

است كه بي ارادگي وسر سپردگي شاخصه اصلي آن است. 
 مشكل ديگر اين چند كشورهاي اروپايي ادامه حمايت يكجانبه از جنايات 
سعودي ها در يمن اس��ت كه به رغم كمک هاي چند ساله مستقيم اين 
كشورها و رژيم امريكا به رژيم متجاوز سعودي و ائتلاف شكل گرفته عليه 
مردم مظلوم يمن در بمباران و كش��تار وسيع و گسترده كودكان وزنان 
در اين كشور است، آنگاه كه با پاس��خ قدرتمندانه انصارالله يمن مواجه 
مي شوند تنها با اين استدلال كه يمني ها امكانات و توان انجام اين عمليات 
را ندارند، ايران را به عمليات عليه پالايشگاه هاي نفت آرامكو در عربستان 
سعودي متهم مي كنند واين در حالي است كه به رغم پيشرفت هاي اخير 
يمني ها در توليد تجهيزات نظامي، اگر قرار است اين استدلال صحيح 
باشد، پس عامل اصلي جنايات پنج ساله سعودي ها عليه مردم يمن نيز 
اين سه كشور اروپايي هستند كه به همراه امريكايي ها آخرين تجهيزات 
نظامي را در اختيار رژيم س��عودي و امارات قرار داده وحتي با ايجاد يک 
مركز هدايت وكنترل عمليات ، با بمباران وحش��يانه مردم مظلوم يمن 
عملاً كم نظير ترين جنايت تاريخ معاصر را مرتكب شده اند واين در حالي 
است كه به رغم ناتواني در اثبات اين اتهامات واهي خود عليه ايران ، تبعات 
اين متهم سازي پيامدهاي سختي را براي منطقه خواهد داشت كه اين 

مدعيان در آن تبعات نيز شريک خواهند بود
 اما در اين ميان ادعاي اخير گاردين مبني تهديد اتحاديه اروپا به خروج از 
برجام ، بعد ديگري از چهره منافقانه اروپائی ها را افشا كرده است، روزنامه 
گاردين مدعي شد اتحاديه اروپا با ارسال پيامي خصوصي به تهران هشدار 
داده اند اگر ايران تهديدش به دورشدن بيشتر از برجام را اجرايي كند، اين 
اتحاديه چاره اي جز خروج از برجام در ماه نوامبر)همزمان با گام چهارم 
كاهش تعهدات برجامي ايران( نخواهد داشت. اين تهديد گستاخانه در 
حالي است كه شركاي اروپايي برجام، بعد از خروج امريكا از آن تاكنون به 

هيچ يک از وعده های خود عمل نكرده اند. 

عباس حاجي نجاري

رهبر انقلاب قواي سه گانه را موظف به گزارش پيشرفت ها كردند 
ابلاغ 17 سیاست متحول کننده  نظام قانونگذاری 

حض�رت آي�ت الله خامن�ه اي در اج�راي بند 
يك اص�ل ۱۱۰ قانون اساس�ي، سياس�ت هاي 
كل�ي نظ�ام قانون گ�ذاري را ابلاغ و ب�ا توجه 
ب�ه اهمي�ت موض�وع در حاش�يه آن مرقوم 
كردن�د: سياس�ت ها به ق�واي س�ه گانه ابلاغ 
ش�ود. س�ه قوه موظف هس�تند اقدام�ات را 
زمانبن�دي و پيش�رفت ها را گ�زارش كنند. 
به گزارش پايگاه اطلاع رس��اني دفت��ر مقام معظم 
رهبري، متن سياست هاي كلي نظام قانون گذاري 
مصوّب مقام معظم رهبري كه پس از مش��ورت با 
مجمع تشخيص مصلحت نظام تنظيم شده است، 

به اين شرح است: 
بسم الله الرحمن الرحيم

سياست هاي كلي نظام قانون گذاري
١- توج��ه به موازين ش��رع به عن��وان اصلي ترين 
منش��أ قانون گذاري در تنظيم و تصويب طرح ها و 

لوايح قانوني. 
۲- ارزيابي و پالايش قوانين و مقررات موجود كشور 

از حيث مغايرت با موازين ش��رعي و قانون اساسي 
جمهوري اسلامي ايران و ايجاد سازوكار لازم براي 

تضمين اصل چهارم قانون اساسي. 
٣- تعيين س��ازوكار مناس��ب براي ع��دم مغايرت 

مقررات با قانون اساسي. 
۴- نظارت ب��ر عدم مغاي��رت يا انطب��اق قوانين با 
سياست هاي كلي نظام با همكاري شوراي نگهبان 
و مجمع تشخيص مصلحت نظام و تصويب قوانين 
لازم براي تحقق هريک از سياست هاي كلي نظام. 

۵- تعيين حدود اختيارات و صلاحيت مراجع وضع 
قوانين و مقررات با ارائه تعريف روش��ن و مشخص 
از »قان��ون«، »آيين نامه، تصويب نامه و بخش��نامه 
موضوع اصل ١٣۸«، »قانون آزمايشي و اساسنامه 
موض��وع اص��ل ۸۵«، »برنامه و خط مش��ی دولت 
و تصميمات موض��وع اص��ل ١٣۴«، »آراء وحدت 
رويه و ضوابط موضوع اصل ١۶١« و س��اير مقررات 
و همچنين طبقه بندي و تعيين هرم سياس��ت ها، 
قوانين و مقررات كش��ور بر اس��اس نص يا تفسير 

اصول قانون اساسي حسب مورد، از طريق مجلس 
شوراي اسلامي. 

۶- تعيين حدود اختيارات مجلس در اصلاح لوايح با 
رعايت اهداف لايحه. 

۷- تعيي��ن مح��دوده اختيار مجل��س در تصويب 
ساختار و مفاد بودجه سالانه كل كشور )پيش بيني 
درآمدها، هدف گذاري ها، موارد هزينه و... ( با تصويب 

قانون لازم و اصلاح آيين نامه داخلي مجلس. 
۸- تعيين وظايف دولت و مجل��س در مورد تعداد 
وزرا و وظايف و اختيارات آنان، وظايف قانوني رئيس 
جمهور موضوع اصل ۶۰ و ١۲۴ قانون اساسي و هر 
گونه ادغام، الحاق، انتزاع و ايجاد سازمان هاي اداري، 

از طريق تصويب قانون. 
۹-رعايت اص��ول قانون گذاري و قانون نويس��ي و 
تعيين س��ازوكار براي انطباق لواي��ح و طرح هاي 

قانوني با تأكيد بر: 
- قابل اجرا بودن قانون و قابل سنجش بودن اجراي 

آن. 

- معطوف بودن به نيازهاي واقعي. 
- شفافيت و عدم ابهام. 

- استحكام در ادبيات و اصطلاحات حقوقي. 
- بيان شناسه تخصصي هر يک از لوايح و طرح هاي 

قانوني و علت پيشنهاد آن. 
- ابتناء بر نظرات كارشناسي و ارزيابي تأثير اجراي 

قانون. 
- ثبات، نگاه بلندمدت و ملي. 

- انسجام قوانين و عدم تغيير يا اصلاح ضمني آنها 
بدون ذكر شناسه تخصصي. 

- جلب مش��اركت حداكثري م��ردم، ذي نفعان و 
نهادهاي قانوني مردم نهاد تخصص��ي و صنفي در 

فرآيند قانون گذاري. 
- عدالت محوري در قواني��ن و اجتناب از تبعيض 
ناروا، عمومي بودن قانون و شمول و جامعيت آن و 

حتي الامكان پرهيز از استثناهاي قانوني. 
١۰- تعيين عناوين قوانين جامع، تبويب، تنقيح و 
تعيين شناسه قوانين موجود كشور در طول برنامه 

ششم توسعه. 
١١- تعيين س��از و كاري از س��وي مجلس شوراي 
اس��لامي براي تش��خيص قابليت طرح در مجلس 
)موضوع اصل ۷۵ قانون اساس��ي( قب��ل از طرح و 

اعلام وصول. 
١۲- ضابطه مندسازي و تعيين نصاب بالا براي ارجاع 
به مجمع تشخيص مصلحت نظام در موارد تعارض 

مصوبه مجلس با نظر شوراي نگهبان. 
١٣- بازنگري در مصوباتي كه بر اساس مصلحت در 
مجمع تشخيص مصلحت نظام تصويب شده است 

از حيث تعيين دوره اعتبار مصلحت. 
١۴- رعايت صلاحيت ذاتي قواي سه گانه در قوانين 
مربوط به تشكيل نهادهايي از قبيل شوراهاي عالي؛ 
بازنگري در قوانين موج��ود اين نهادها؛ پيش بيني  
س��از و كار كارآمد قانوني لازم ب��راي تضمين عدم 

مغايرت مصوبات آنها با قوانين عادي. 
١۵- تعيين اولويت هاي قانون گذاري با محوريت: 
گره گشايي از امور اجرايي كشور، اصول اجرانشده 
قانون اساسي، سند چشم انداز، سياست هاي كلي 

نظام، برنامه پنج ساله توسعه و مطالبات رهبري. 
١۶- رعايت تدابير فرماندهي كل نيروهاي مسلح در 

قانون گذاري براي نيروهاي مسلح. 
١۷- تروي��ج و نهادينه س��ازي فرهن��گ رعايت، 
تمكين و احترام به قانون و تبديل آن به يک مطالبه 

عمومي. 

      ايرنا: وزير دفاع و پش��تيباني نيروهاي مس��لح: دش��منان بدانند 
چند سال آينده با قطع خام فروش��ي نفت و تحول در حوزه اقتصادي، 
توطئه هاي آنان در اين جنگ ناخواس��ته و ظالمانه با شكست مواجه 
خواهد شد و ايران همانند قدرت دفاعي تبديل به يک قدرت اقتصادي 

نيز مي شود. 
      تسنيم: سردار عباس نيلفروشان، معاون عمليات سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامي: رژيم صهيونيس��تي در حد و اندازه اي نيست كه نظام 
مقتدري مانند جمهوري اسلامي را كه اكنون تا بالاي سرش رفته و از 

شرق و غرب و شمال و جنوب او را محاصره كرده، تهديد كند. 

ژه
وی

 سرقتسؤالبرانگیز 
ازمنزلیكنمایندهمجلس

سرقت از منزل يک نماينده مجلس روز گذشته خبرساز شد. 
گرچه اصل س��رقت از منزل يک نماينده مجلس خبري قابل 
اعتناست، اما آنچه اين خبر را بيش��تر و از زاويه اي فراتر از يک 
سرقت در شبكه هاي اجتماعي دست به دست كرد، حجم بالاي 
ريال و دلاري اس��ت كه به صورت نقدي از منزل اين نماينده 
مجلس سرقت شده است. سايت نماينده كه اين خبر را منتشر 
كرده، مدعي شده كه ۴۰۰ ميليون تومان به علاوه ۲۰۰ هزار 
دلار از منزل اين نماينده به شكل نقدي سرقت شده است. اين 
مبلغ يعني حدود ٣ ميليارد تومان وجه نقد كه نگهداري آن در 
منزل توجيه عقلاني ندارد و دليل نگه داری آن در منزل مسكوني 
جاي سؤال دارد. سايت نماينده هويت اين نماينده را فاش نكرده 
و در معرفي او صرفاً نوشته كه »اين شخص، نماينده مردم يک 
شهرستان كوچک و بسيار دور از پايتخت است كه در منطقه 
مرفه نشين شهرك غرب سكونت دارد. « يكي از كاربران توئيتر 
پيشنهاد كرده، پس از يافتن س��ارق منزل اين نماينده، خود 
نماينده هم به دستگاه قضايي پاسخ دهد اين حجم وجه نقد را از 

كجا آورده و چرا در منزل از آنها نگهداري مي كرده است. 

همینیكيرابزرگكنیدفعلاً!
عباس عبدي، روزنامه نگار اصلاح طلب طي يادداش��تي در 

روزنامه اعتماد نوشته: »يكي از نقاط ضعف برجام كه خود 
را نشان داد اين بود كه فقط مسئله هسته اي را محور خود 
مي دانست و س��اير مسائل را مغفول گذاش��ته بود. طرفين 
برجام گمان مي كردند كه مراحل بعدي برجام در ترتيبات 
منطقه اي خواهد بود و مس��ئله هسته اي گام اول است ولي 
مرحله بعدي هيچ گاه در دس��تور كار ق��رار نگرفت«.  او در 
ادامه آورده  »بدون توافقات منطقه اي بعيد است كه برجام 
يا قوي تر از آن بتواند دوام پيدا كند؛ حتي اگر ايالات متحده 

به آن بازگردد«. 
با همين فضاس��ازي هاي كذايي و تحليل كردن هاي از سر 
محق دانستن امريكا براي دخالت در مسائل ايران و منطقه، 
زمينه شكل گيری برجام را فراهم كردند، اما نهايت با تغيير 
دولت در امريكا همان تعهدات نيم بندی هم كه وجود داشت، 
از دست رفت. حالا دنبال آن هستند دليل ناكارآمدي برجام 
را عدم ورود به موضوعات ديگر بدانند. ضرب المثلی طنزگونه 
در ادبيات ايران پيرامون ب��زرگ كردن همين زايمان فعلي 
وجود دارد كه عبدي و همفكرانش را به آن ارجاع مي دهيم. 
ترامپ هم البت��ه همين حرف ها را مي گوي��د. اينكه ضعف 
برجام اين اس��ت كه ناقص اس��ت و مس��ائل ديگر از جمله 
توان موشكي و قدرت منطقه اي ايران را پوشش نمي دهد. 
اصلاح طلبان ترام��پ را ديوانه مي خوانند، ام��ا مواضع او را 

تكرار مي كنند. 

مصاحبهخبرگزاريایرانيباروزنامهنگار  
اسرائیلي!

در شلوغي اخبار مرتبط با سفر رئيس جمهور به نيويورك، خبر 
مصاحبه يک خبرگزاري ايراني با تحليل گر و روزنامه نگار يک 
رسانه اسرائيلي با همه رد شدنش از يكي از اصلی ترين خطوط 
قرمز ايران، گم شد و ديده نشد. ايلنا، خبرگزاري كار ايران كه 
تحت حمايت خان��ه كارگر فعاليت مي كند، روز چهارش��نبه 
گذشته، گفت وگويي با زوِي بارل را روي خروجي سايت خود 
قرار داد و در آن، زوي ب��ارل را اينگونه معرفي كرد: »زوِي بارل 
)Zvi Barel( تحليلگر علوم سياس��ي و روزنامه نگار روزنامه 
هاآرتص است. وي همچنين دكتراي علوم سياسي دارد و سال ها 

در مطالعات مربوط به ايران كار كرده است. «
تعامل با هر فردي كه مرتبط با رژيم صهيونيستي و اسرائيل است، 
از آن جهت كه ايران اسرائيل را به عنوان يک كشور به رسميت 
نمي شناسد و سرزمين آنها اشغالي است، همواره ممنوع و جزو 
خطوط قرمز در ايران به شمار مي رود. حالا يک رسانه رسمي در 
ايران، با روزنامه نگار يک رسانه معروف اسرائيلي گفت وگو كرده 
و خيلي صريح هم او را معرفي مي كند. مهم نيست اين روزنامه 
نگار در اين مصاحبه چه گفته اس��ت؛ مهم اصل عادی سازی 
تعاملات اينگونه با روزنامه نگاران رس��انه هاي اسرائيلي است. 
اتفاقي كه نهادهاي نظارتي هم آن را ناديده گرفتند و توجهي 

به آن نكردند. 

سردار حاجي زاده: 
دشمن در حوزه نظامي ناامید است

فرمانده نيروي هوافضاي س�پاه با تأكيد بر اينكه انقلاب اسلامي 
بايد به تمدن بزرگ اس�لامي ختم ش�ود، گفت: ما تنه�ا در مورد 
ايران مسئول نيس�تيم و اگر در اينجا قدرتمند شويم، مسلمانان 
در كشمير و نيجريه و ساير نقاط نيز اوضاع بهتري خواهند داشت. 
به گزارش فارس، سردار اميرعلي حاجي زاده كه به مناسبت روز سرباز 
در جمع س��ربازان وظيفه نيروي هوافضاي سپاه س��خن مي گفت، با 
گراميداش��ت ياد و خاطره ش��هدا، افزود: اگر امروز ب��ه لحاظ نظامي 
كشور بيمه شده و دشمن توانايي مقابله با ملت ايران را ندارد به بركت 

ايستادگي و مقاومت هشت ساله دفاع مقدس است. 
سردار حاجي زاده با برشمردن برخي سختي هاي دوران دفاع مقدس، 
گفت: دشمن بعثي در اوج آمادگي و به دور از جوانمردي اين جنگ را 
درحالي به ما تحميل كرد كه نهال انقلاب اسلامي تازه تشكيل شده و 
بسياري از اركان آن كاملًا شكل نگرفته بود و در ضمن جنگ ما تنها با 
كشور عراق نبود. ما از حدود ١١ كشور اسير داشتيم و تعداد ٣۰ كشور 
عراق را در جنگ كمک مي كرد. وي با اشاره به توفيقات روز افزون در 
نيروهاي مسلح، گفت: اين پيروزي ها به اين دليل بوده كه از تجربيات 
زمان جنگ استفاده شده و نه تنها كار رها نشده بلكه به فرهنگ سازماني 

تبديل شده است. 
س��ردار حاجي زاده افزود: در نيروي هوافضا ش��ايد ۷۰ ت��ا ۸۰ درصد 
نيروهاي جوان جنگ را نديده اند ولي بنده ش��هادت مي دهم كه مثل 
رزمندگان آن روز از كش��ور دفاع خواهند كرد و اشتياق حضور همين 
جوانان در دفاع از حرم حضرت زينب در س��وريه شاهد اين ادعا است. 
فرمانده نيروي هوافضاي س��پاه در ادامه گفت: ما در اين ۴۰ سال ياد 
گرفتيم كه ايس��تادگي كنيم و به چه صورت حرف مان را به دشمنان 
بفهمانيم و امروز بايد اين را ادامه دهيم و اين تجربه در اقتصاد، فرهنگ 
قطعاً جواب مي دهد. وي با مقايسه اوضاع امروز كشور و ايام دفاع مقدس، 
تصريح كرد: در دوران دفاع مقدس گاهي درآمد ارزي كشور بسيار پايين 
بود حال آنكه تمام اقلام مصرفي ما هم وارداتي بود و با اينكه بهانه زيادي 
براي كوتاه آمدن داشتيم اما ايستادگي كرديم ولي امروز وضع به شكل 

ديگري است و در بسياري از زمينه ها پيشرفت كرده ايم. 
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه با تأكيد بر لزوم ايستادگي نخبگان در 
برابر مشكلات كشور، اظهار داش��ت: در زمان جنگ هم نخبگاني مثل 
شهيد خرازي، شهيد مقدم و شهيد باقري ايس��تادند و جنگ را اداره 
كردند و اين در حالي بود كه آنها مي توانستند مسير ديگري را انتخاب 

كنند ولي راه ايستادگي و مقاومت را انتخاب كردند. 
سردار حاجي زاده با تكيه و تأكيد بر توانمندي هاي حوزه نظامي كشور، 
گفت: در حوزه نظامي دشمن كاملًا نااميد است و هيچ غلطي از آنها در 
مقابل ملت ايران بر نمي آيد ولي مي بايست در حوزه اقتصاد و فرهنگ 

نيز اين جبهه باز شود و با دشمن مقابله شود. 

لاريجاني در ديدار سفير هندوستان: 
کشورهاي بزرگ نگذارند

 امريكا  به زورگويي عادت کند
  از كش�ورهاي ب�زرگ انتظ�ار داري�م نس�بت ب�ه تحريم ه�اي 
امريكا علي�ه ايران بي تفاوت نباش�ند چ�را كه اگ�ر امريكايي ها 
به زورگويي ع�ادت كنند، ب�ه زودي به ش�ما ني�ز زور مي گويند. 
علي لاريجاني   رئيس مجلس شوراي اسلامي روز گذشته در ديدار سفير 
هند در تهران،   با بيان اينكه ايران و هند دو تمدن قديمي و ريش��ه دار 
هستند، اظهار داشت: روابط امريكا آثار س��وئي در شرايط بين المللي 
داش��ته و امريكايي ها قواعد متعارف را برهم زده اند، بنابراين در حال 
حاضر كشورهاي بزرگ بايد مسئوليت خود را بشناسند و به آن عمل 
كنند. لاريجاني ادامه داد: در اين شرايط از كشورهاي كوچک كه تاب 
تحمل تحريم ه��اي قدرت هاي بزرگ را ندارند انتظ��اري نداريم اما از 
كشورهاي بزرگ انتظار داريم نسبت به تحريم هاي امريكا عليه ايران 
بي تفاوت نباش��ند چرا كه اگر امريكايي ها به زورگويي عادت كنند، به 

زودي به شما نيز زور مي گويند. 
 »گدام دارمندرا« سفير هندوستان در تهران نيز در اين ديدار با اشاره به 
تأكيد كشورش بر تحكيم روابط با ايران، گفت: ديدارهاي متعددي ميان 
مقامات دو كشور در س��طوح عالي برگزار مي شود كه بيانگر پيشرفت 
تدريجي روابط است و هندوستان نيز طي اين ديدارها علت تأخير در 

اجراي برخي پروژه ها را توضيح داده است. 

عضو هيئت رئيسه مجلس: 
جريان سازش 

به عكس يادگاري با غربي ها نیاز دارد
جري�ان س�ازش ب�راي انتخاب�ات ۱۴۰۰ و انتخاب�ات مجل�س 
ب�ه عك�س ب�ا مقام�ات اروپ�ا و امري�كا ني�از دارد؛ اي�ن اف�راد 
دوس�ت دارن�د نم�اد صلح جوي�ي و ارتب�اط ب�ا غ�رب باش�ند. 
سيد اميرحسين قاضي زاده هاشمي، عضو هيئت رئيسه مجلس شوراي 
اس��لامي در گفت وگو با مهر با تأكيد بر اينكه جريان سازش و غربگرا 
دچار »كيش شخصيت« است، گفت: جريان سازش و غربگرا در برابر 
غرب دچار استحاله شده اس��ت؛ اين جريان در برابر غرب خاضع و در 
برابر مردم قلدر و زورگو اس��ت. وي افزود: خط سازش را كساني اداره 
مي كنند كه دچار كيش شخصيت هستند، اين افراد حل شده در فكر 

و آرمان و آرزوي غرب هستند. 
رئيس فراكسيون اقدامات پيش دستانه عليه تهديدات امريكا تأكيد 
كرد: جريان سازش دچار خودباختگي فكري- فرهنگي است. سبک 
زندگي اين افراد به گونه اي بوده اس��ت كه آنها را وابسته، سازشكار و 
غربگرا تربيت كرده است. جريان سازش حيات خود را در نفس كشيدن 
در غرب مي داند و حاضر است هر هزينه اي براي سفر به غرب و تنفس 
در اين فضا بپردازد. اين اف��راد خود را در چهارچ��وب فكر و فرهنگ 
غرب تعريف مي كنند و عمل سياس��ي آنها سفر به پاريس و نيويورك 
به هر قيمتي است. قاضي زاده هاشمي در خصوص برنامه هاي جريان 
سازش پس از شكست در برجام گفت: جريان غربگرا و سازش تلاش 
دارد با بزرگ كردن دشمن و با مرعوب سازي مردم نسبت به دشمن 
و احتمال وقوع جنگ، نظام را وادار به مذاكره و امتياز دادن به دشمن 
كند. در ماجراي برجام با وعده و وعيد به مردم، مذاكره كردند و امتياز 
دادند. پس از شكست برجام با مرعوب ساختن جامعه به دنبال تحميل 
مذاكره و امتياز دادن به غرب هس��تند. وي افزود: جريان غربگرا سال 
۹۶ نيز با ترس��اندن مردم از موشک هاي دش��من توانست انتخابات 
را ببرد. اين ادراك س��ازي با پول، رسانه، ش��ايعه و با به كارگيری هنر 

انجام مي شود. 
 عضو شوراي مركزي فراكسيون ولايي مجلس گفت: اگر به فضايي كه 
در مجلس وجود دارد دقت كنيد، دوستانِ جريان خاص به هيچ عنوان 
از اقتصاد، اشتغال و بيكاري صحبت نمي كنند و بيشتر موضع گيری اين 

جريان در حوزه فرهنگي و اجتماعي است. 

آزادي   شهروند  ايراني زنداني  در امريكا
يكي از شهروندان ايراني زنداني در امريكا روز پنج شنبه آزاد شد. 
به گزارش تسنيم »نگار قدس كني« شهروند ۴۰ ساله ايراني كه در سال 
۲۰١۷ به بهانه نقض تحريم هاي امريكا عليه ايران در استراليا بازداشت 
و بعد از دو سال به امريكا منتقل شده بود، پنج شنبه با حكم دادگاهي در 
ايالت مينه سوتا از زندان آزاد شد. نيروهاي امنيتي استراليا در حالي نگار 
قدس كني را در سال ۲۰١۷ به درخواست دولت امريكا و به اتهام تلاش 
براي صادر كردن اقلام الكترونيكي ممنوعه به ايران بازداش��ت كردند 
كه وي باردار بود و پس از به دنيا آمدن فرزندش در زندان نيز مجبور به 
جدايي از او ش��د.  نگار قدس كني پيش از انتقالش به امريكا حدود ۲۷ 
ماه در يكي از زندان هاي استراليا تحت شرايط نامناسبي قرار داشت و 
وزارت امور خارجه ايران ضمن بي اساس خواندن اتهامات وارده به اين 
شهروند ايراني، از دولت امريكا كه دستور بازداشت وي را صادر كرده و 
همچنين از دولت استراليا كه وي را در شرايطي نامناسب در زندان نگاه 

داشته، انتقاد كرده بود. 

88498443سرويس  سياسي
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       قضائی

رئيس قوه قضائيه با بيان اينكه نتيجه همه تلاش ها در دس�تگاه 
قضاي�ي بايد به احس�اس عدالت در م�ردم منجر ش�ود، يادآور 
ش�د: مردم بايد حس كنند ك�ه قاضي ه�م مهربان اس�ت، هم 
مقتدر و هم نف�وذ ناپذير و مس�ائل را ب�ا تدبير دنب�ال مي كند. 
به گزارش اداره كل روابط عمومي قوه قضائيه، آيت الله س��يدابراهيم 
رئيسي در جمع دانشجويان و استادان دانشگاه علوم قضايي و خدمات 
اداري، با تبريک آغاز سال تحصيلي از تلاش هاي مسئولان اين دانشگاه 
از گذشته تا امروز قدرداني كرد و گفت: دانش آموختگان دانشگاه علوم 
قضايي بحمدالله در جايگاه هاي مختلف قوه قضائيه نيروهاي مؤثری 
هستند كه به آنها افتخار مي كنيم.  رئيس قوه قضائيه با بيان اينكه تحول 
در دستگاه قضايي بدون تحول در دانشگاه علوم قضايي، بخش هاي 
تربيت نيروي انساني و حوزه هاي آموزش و پژوهش امكان پذير نيست، 
ادامه داد: بي ترديد، تربيت نيروي انساني در اين دوره بايد با دوره هاي 
قبل، متفاوت باشد و ضمن استفاده از تجربيات پيشينيان بايد با اتقان 

علمي و نه حركت سليقه اي، طرحي نو در انداخت. 
آيت الله رئيسي با تأكيد بر ضرورت هم انديشي استادان و فرهيختگان 
در قالب هسته هاي علمي افزود: بايد در اين زمينه بحث و تبادل نظر 
كرد كه چه كنيم دانشگاه علوم قضايي، نيروي انساني برتر در سه حوزه 

علم، اخلاق و كار حرفه اي در امر قضا تربيت كند. 
   قاضي بايد شخصيت متهم را احراز و بعد حكم صادر كند

رئيس قوه قضائيه با تأكيد بر لزوم دارا بودن مزيت نسبي در دانشگاه 
علوم قضايي، تشكيل شوراي تحول در اين دانش��گاه را امري بسيار 
مبارك دانست و با بيان اينكه دانشجويان حال حاضر و دانش آموختگان 
گذشته اين دانشگاه و همچنين قضات با تجربه مي توانند در اين عرصه 

نقش آفريني كنن��د، اظهار كرد: امروز، آش��نايي قضات با موضوعات 
ميان رشته اي بسيار مهم است. توجه به IT موضوع بسيار مهمي است 
كه هر دانشجو به ميزاني كه ضرورت دارد بايد آشنايي لازم را در اين 
زمينه داشته باشد. همچنين قضات بايد اجمالا به مسائل اقتصادي 
آشنايي داشته باشند و تشكيل شعب و بخش هاي تخصصي در قوه 
قضائيه مي طلبد كه در دانشگاه علوم قضايي نيز كار هاي ميان رشته اي 
صورت گيرد.  آيت الله رئيسي با تأكيد بر لزوم آشنايي قضات با حقوق 
و اقتصاد، حقوق و جامعه شناسي و حقوق و روانشناسي گفت:  قاضي 
بايد شخصيت متهم را احراز و بعد حكم صادر كند. بايد كاملاً مشخص 
و احراز شود كه فرد با چه انگيزه، انديشه و سابقه اي مرتكب خطا شده 

است و چه شخصيتي دارد. 
   انديشه انقلابي و نفوذناپذيری، لازمه امر قضا

رئيس قوه قضائيه در كنار دانش، تقواي الهي، نفوذناپذيري و انديشه 
انقلابي را لازمه امر قضا دانست و تصريح كرد: سياسي بودن دانشجو و 
طلبه بنا به فرموده مقام معظم رهبري، عضويت در يک جريان، حزب 
و گروه سياسي نيست بلكه سياسي بودن به معناي شناخت جامعه و 
نياز هاي آن و ايفاي نقش براي رفع نياز هاي جامعه است. با اين تعريف، 
شهداي عالی قدر و سرداران رشيد اسلام كه امروز به آنها افتخار مي كنيم 
و نام شهيد، فرزند شهيد، خانواده شهيد، خانه شهيد، اثر شهيد و كوچه 
شهيد را پرچم هايي برافراشته در هر كوي و برزن مي دانيم، سياسي ترين 
افراد بوده اند كه ارزش هاي انقلاب، پيام امام و انقلابي انديشيدن و عمل 

كردن را به همه ما آموختند. 
    نام شهيد، پرچمي از ارزش هاي الهي است

آيت الله رئيسي در ادامه با بيان اينكه نام ش��هيد در هر كوي و برزن، 

پرچمي از ارزش هاي الهي اس��ت، تصريح كرد: در هر كارخانه، اداره، 
سازمان، دانشگاه و حوزه، نشان شهيد يک علامت و نشانه براي حفظ 

ارزش هاي انقلاب اسلامي است. 
رئيس قوه قضائيه در بخش ديگري از سخنان خود با بيان اينكه فقيه 
كسي است كه فقه در جان او نشسته باشد، گفت: اگر فقه در جان كسي 
بنشيند، تمام فعل و ترك فعل او جلوه فقه است. بنا به فرموده حضرت 
امام صادق )ع(، حقيقت علم در عبوديت نهفته است و حقيقت عبوديت 
آن است كه انسان بداند عالم همه مِلک و مُلک خداست و در همه ذرات 

وجودي عالم، اراده حق جاري است و عالم همه جنودالله است. 
آيت الله رئيسي خطاب به اس��تادان و دانشجويان گفت: خروجي اين 
دانشگاه بايد دانشجوي متدين واجد ش��رايط باشد و فراگيري علم و 
اخلاق در آن بايد به آن بينجامد كه يک قاضي عالم اخلاقي انقلابي از 
اين دانشگاه بيرون بيايد. رئيس قوه قضائيه با بيان اينكه جدايي اخلاق 
از علم در دنيا موجب شده است كه علم به ابزاري عليه انسان ها تبديل 
شود، خاطرنشان كرد: علم و دانش بدون اخلاق، به جاي آنكه گره گشا 

باشد، گره هاي فراواني را ايجاد مي كند. 
 رئيس قوه قضائيه با بيان اينكه نتيجه همه اين تلاش ها بايد به احساس 
عدالت در مردم منجر شود، يادآور شد: مردم بايد حس كنند كه قاضي 
هم مهربان است، هم مقتدر و هم نفوذناپذير و مسائل را با تدبير دنبال 
مي كند. قضات بايد تلاش كنند كه قوه قضائيه براساس آنچه در بيان 
نوراني امام راحل و مقام معظم رهبري آمده است، واقعا ملجأ و پناهگاه 
باشد و اين امر نيز با دستور و بخشنامه امكان پذير نيست بلكه مردم بايد 
با تمام وجود احساس كنند كه اين دستگاه همچون پدري مهربان است 

كه اگر به آنها ظلم شد مي توانند نزد او بروند تا از آنها رفع ظلم شود. 

رئيس قوه قضائيه:  همه تلاش ها بايد به احساس عدالت در مردم منجر شود


